

Paris, 25 July 2006

AMF warns the public about Oxbridge International Limited

The French securities regulator, Autorité des Marchés Financiers (AMF), is warning the public about the activities of Oxbridge International Limited. This company is contacting French investors by telephone, encouraging them to purchase financial products and asking them to send money to its bank accounts in Spain and the Czech Republic, among other places, without subsequently providing them with proof that their orders have been executed.

The AMF points out that Oxbridge International Limited is not authorised to carry on a direct marketing activity in France or to receive and transmit securities orders. Moreover, the UK Financial Services Authority has already warned British investors against dealing with the firm.

Accordingly, the AMF advises prospective investors to treat this offer with the utmost caution.

Furthermore, the AMF has forwarded the information in its possession about Oxbridge International Limited to the French prosecuting authorities.

Paris, le 25 juillet 2006

L'Autorité des marchés financiers met en garde le public contre les activités de la société OXBRIDGE INTERNATIONAL LIMITED

L'Autorité des marchés financiers attire l'attention du public sur les activités de la société OXBRIDGE INTERNATIONAL LIMITED qui démarchage par téléphone des investisseurs français, leur propose l'achat de produits financiers et leur demande d'envoyer des fonds sur ses comptes ouverts -notamment, en Espagne et en République Tchèque-, sans leur apporter, ensuite, la preuve de l'exécution de leurs ordres.

L'AMF signale que la société OXBRIDGE INTERNATIONAL LIMITED n'est pas autorisée à faire du démarchage en France ni à exercer l'activité de réception transmission d'ordres et qu'elle a déjà fait l'objet d'une mise en garde par la Financial Services Authority auprès des investisseurs britanniques.

Par conséquent, l'AMF recommande la plus grande prudence aux investisseurs qui seraient sollicités.

L'AMF a, en outre, transmis les éléments qu'elle détient sur la société OXBRIDGE INTERNATIONAL LIMITED au Parquet de Paris.